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Obec MUKAŘOV              
Příčná 11, 251 62 Mukařov                 
www.mukarov.cz                   

Zápis z 29. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Mukařov
konaného dne 13. 5. 2025

Číslo zasedání: 29/2025
Datum zasedání: 13. 5. 2025, 19:00 hod
Čas zahájení: 19:00 hod
Místo zasedání: Zasedací místnosti OÚ Mukařov. Účastnit zasedání Zastupitelstva obce Mukařov je
možno také prostřednictvím online přenosu. Odkaz pro připojení bude zveřejněn na webových
stránkách obce Mukařov.
Přítomní zastupitelé: 12, Ing. Hana Zákoucká, Ing. Přemysl Zima, Petr Březina, PhDr. Kateřina
Čadilová (on-line), Ing. Petr Doležel (on-line), Ing. Zdeněk Hroch, Bc. Jaroslav Kadeřábek, Tomáš
Kouba (odchod 20.53), Ing. Pavel Kvasnička, Marek Podroužek (on-line), František Polesný, Rudolf
Semanský (on-line) - zastupitelstvo je usnášení schopné

Ze zasedání se omlouvá: Ing. Ondřej Bouzek, Mgr. Ondřej Jakob, PaedDr. Jana Novotná

Zasedání zastupitelstva obce Mukařov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:00 hodin
starostkou obce („dále jako „předsedající“).

Předsedající schůze konstatovala že, zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 91 odst. 1 zákona č.
128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích
byla na úřední desce Obecního úřadu Mukařov zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7
dní před konáním zasedáním zastupitelstva obce. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední
desce“.

Starostka upozornila přítomné, že zasedání je pro účely vytvoření zápisu nahráváno a svojí
přítomností vyjadřují s nahráváním souhlas.

Určení ověřovatelů a zapisovatele

Ověřovatelé zápisu: Petr Březina, Ing. Pavel Kvasnička
Zapisovatel zápisu: Ing. Hana Zákoucká

Navržený program
1. Schválení zapisovatele a ověřovatelů
2. Schválení programu zasedání

2.1. Schválení zápisu z minulého zasedání
3. Kontrola úkolů a usnesení z předešlých zasedání, informace z činnosti rady obce
4. Závěrečný účet obce za rok 2024
5. Čerpání fondu obnovy na opravy vodovodu a kanalizace
6. Směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

https://app.digi-sprava.cz/domains/app.digi-sprava.cz/www/www.mukarov.cz
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7. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství
8. Přijetí dotace na standardizaci územního plánu
9. Dodatek smlouvy o zajištění dopravní obslužnosti
10. Darovací smlouvy na čerpadla tlakové kanalizace v rámci soutěže o čerpadlo TK 2024
11. Dodatek smlouvy o rozvoji území na lokalitu BV31+BV32 v Žernovce
12. Schválení připojení obce Mukařov k výběrovému řízení na zajištění měření rychlosti
13. Různé, diskuze

1. Schválení zapisovatele a ověřovatelů (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje zapisovatelkou 29. zasedání Hanu Zákouckou  a ověřovateli P.
Kvasničku a P. Březinu.

Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 1/29/2025 bylo přijato

2. Schválení programu zasedání (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje program 29. zasedání zastupitelstva tak, jak byl 5.5.2025
vyvěšen na úřední desce.

Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0
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Usnesení 2/29/2025 bylo přijato

2.1. Schválení zápisu z minulého zasedání (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Zápis z 28. zasedání zastupitelstva obce byl ověřovateli ověřen 17.4.2025 a zveřejněn na úřední
desce. Proti zápisu nikdo nevznesl námitky a je tedy platný.

3. Kontrola úkolů a usnesení z předešlých zasedání, informace z činnosti rady obce
(Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Kontrola úkolů a usnesení:
Starostka uvedla, že veřejné projednání Změny č. 4 územního plánu obce Mukařov se bude konat
28.5.2025 od 16hodin. 

Z rady obce:

Rada obce schválila příspěvek terapeutickému centru Modré Dveře ve výši 10 000,-Kč
Rada  obce  schválila  směrnici  pro  nastavení  parametrů  pronájmu  veřejných  prostranství
na obecní akce - stánky. 
Rada obce schválila nákup nových čteček pro načítání nádob na odpad pro svozovou společnost
a sběrný dvůr. Dále rada obce schválila záměr infografiky, která bude umístěna na zdi sběrného
dvora.
Rada obce schválila  smlouvy na připojení  ČEZ -  jedná se  o  adresy Příčná 23,  Příčná 61,
a přípojka k volnočasovému areálu Kameníků v Žernovce. V Příčné 23 se jedná o dokončení
rekonstrukce elektroinstalace. 

Z práce OU:

Probíhá změna organizace ve sběrném dvoře. Kromě načítání nových odpadových karet jsme
se zaměřili i na snížení nákladů a lepší třídění. Z velkoobjemného odpadu se třídí dřevo, řešíme
smlouvu na zpětný odběr pneumatik, a chceme likvidovat kovy - nápojové plechovky sami,
mimo svozovou firmu.Tím by se měly uspořit značné finance a zlepšit poměr třídění. 
Ve škole proběhne letos o prázdninách 2.etapa stavby rekonstrukce staré školní budovy. K tomu
byl proveden statický průzkum stávajících konstrukcí, který zjistil,  že nelze stávající stropní
kontrukce zatížit dalším zařízením. Projekt bude doplněn o roznášení konstrukce. 
Začala rekonstrukce místních komunikací, 26.5.-29.5. proběhne pokládka asfaltových povrchů.
Dokončuje se stavba II. etapy volnočasového areálu Kameníků. 
Je hotová stavba cesty přes návesní park v Mukařově. Na tuto stavbu byl použit materiál ze
společnosti LOM Žernovka, který obci darovala bezplatně, stejně jako materiál na podklad hřiště
volnočasového areálu Kameníků. Děkujeme Lomu Žernovka, obec tím uspořila celkem více než
300 tisíc Kč. 
Rekonstrukce VO Pražská - Kutnohorská začne v září, nyní se řeší, zda stavba proběhne ve dvou
etapách v letošním a příštím roce,  či  bude provedena letos celá a pouze bude rozdělena
fakturace. 
Dostavba  V+K  Želivka  -  propojení  kanalizací  proběhne  v  letošním  roce.  Již  nyní  došlo
k částečnému uvolnění kapacity ČOV M, je možno nově připojit 10 domů dle seznamu zájemců.
Další  připojení  se  předpokládá  na  podzim  tohoto  roku.  ATS  Srbín  a  propojení  vodovodů
v kruhovém objezdu má stavební povolení. 
Vodní  nádrž  v  Srbíně  také získala  stavební  povolení,  je  již  pravomocné a  budeme hledat
možnosti financování.
Projekt chodníku Českobrodská projektant upravuje, následně bude podán na stavební úřad
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pro povolení.
Chodník Choceradská je na stavebním úřadě, ještě se doplňují stanoviska.
Chodník Pražská - Obecní má stanoviska všech dotčených orgánů a bude podán na stavební
úřad.
Je zadáno geodetické zaměření pro návrh chodníku mezi chodníkem u školky a Tyršovou ulicí.
Stezka pro pěší podél ulice Louňovické je navržena. Místo umístění na pozemku obce, který je
zalesněný, je stezka umístěna na protější straně v ochranném pásmu nadzemního vedení VN,
kde ČEZ vykácel pruh zeleně. Tento záměr má předběžný souhlas Odboru životního protředí
v Říčanech a je požádáno o souhlas vlastníka pozemku - Lesy ČR.

4. Závěrečný účet obce za rok 2024 (Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
Zastupitelstvo obce projednalo návrh závěrečného účtu obce za rok 2024. Rozpočet by uzavřen
s přebytkem 109,7 tis.  Kč a zůstatkem hotovosti  9,5 mil.  Kč na běžných účtech a 28,1 mil.  Kč
na spořícím účtu.  V  souladu se  závěrem krajské  kontroly  hospodaření  obce za  uplynulý  rok  je
navrženo přijetí závěrečného účtu obce za rok 2024 s výrokem bez výhrad.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje závěrečný účet obce za rok 2024 bez výhrad.

Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 3/29/2025 bylo přijato

5. Čerpání fondu obnovy na opravy vodovodu a kanalizace (Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
Zastupitelstvo projednalo návrh na čerpání fondu obnovy vodovodů a kanalizací na úhradu výdajů
za opravy a údržbu vodohospodářského majetku obce, které proběhly ke konci roku 2024, ale jejichž
profinancování z fondu nebylo ještě schváleno.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  schvaluje  čerpání  Fondu  obnovy  a  rozvoje  na  obnovu  vodovodů
a kanalizací v celkové výši 453.540,- Kč.
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Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 4/29/2025 bylo přijato

6. Směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu (Navrhovatel: Ing. Hana
Zákoucká)
Dne 3. dubna 2025 vstoupila v účinnost novela zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek
(ZZVZ). Tato novela přináší několik zásadních úprav, které ovlivní proces zadávání veřejných zakázek.
Jednou  z  klíčových  změn  je  navýšení  finančních  limitů  pro  veřejné  zakázky  malého  rozsahu.  Nově
se zvyšují prahové hodnoty, od kterých zadavatelům vzniká povinnost postupovat v režimu ZZVZ.
Pro  dodávky  a  služby  se  limit  zvyšuje  z  dosavadních  2  milionů  Kč  na  3  miliony  Kč  bez  DPH,
u stavebních prací se pak hranice posouvá ze 6 milionů Kč na 9 milionů Kč bez DPH.
Na to reaguje návrh nové Směrnice pro zadávání VZMR. Text a limity jsou převzaty z doporučeného
vzoru.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje Směrnici pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu.

Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 5/29/2025 bylo přijato

7. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství (Navrhovatel: Ing.
Hana Zákoucká)
Jak bylo avizováno v minulém roce, kdy se zpřísnily podmínky pro získání EKO bodů v systému MESOH
tak,  že ten, kdo bude tvořit celkově odpadu velké množství, budou mu body odečítány. Na druhou
stranu je vhodné podpořit ty, kteří naopak mají odpadu velmi málo. K tomu slouží úprava vyhlášky
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tak, že se zvýší hodnota EKO bodu na 9 Kč. Tato vyhláška bude platná od roku 2026.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní
systém odpadového hospodářství.

Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 6/29/2025 bylo přijato

8. Přijetí dotace na standardizaci územního plánu (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Obec Mukařov uspěla s žádostí o dotaci z programu 06-Integrovaný regionální operační program
MMR, zlepšení výkonu veřejné správy. Dotace pokryje 85% nákladů na pořízení jednotného standardu
územního plánu.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov souhlasí  s  přijetím dotace na akci  Konverze územního plánu obce
Mukařov do jednotného standardu z programu 06-Integrovaný regionální operační program MMR, č.j.
MMR-31224/2025-55/1 ve výši 171 130,27 Kč.

Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 7/29/2025 bylo přijato

9. Dodatek smlouvy o zajištění dopravní obslužnosti (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Jedná se o schválení záloh na letošní rok.
Zálohy na rok 2023 byly ve výši 808 888 Kč, na rok 2024 - 799 017 Kč a nyní na rok 2025 - 711 846
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Kč.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje Dodatek č. 3 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní
obslužnosti upravující zálohy pro rok 2025, uzavřený mezi obcí Mukařov a Integrovanou dopravou
Středočeského kraje, p.o., IČO: 05792291.

Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 8/29/2025 bylo přijato

10. Darovací smlouvy na čerpadla tlakové kanalizace v rámci soutěže o čerpadlo TK 2024
(Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
Zastupitelstvo obce projednalo návrh vzorové darovací smlouvy a seznam žadatelů-obdarovaných,
kteří  splnili  podmínky  soutěže  do  5.5.2025,  včetně.  Součástí  darovaného  čerpadla  je  i  balíček
standardních služeb obsahující instalaci technologie, její revizi a zaškolení obsluhy. Součástí balíčku
nejsou pořízení a instalace samostatného stojánku k umístění ovládání (není-li montován na zeď),
prostupy do betonových jímek a možné vícenáklady na kabeláž (je-li čerpací jímka od ovládání dále
než  10  m).  Bezplatné  předání  čerpacích  technologií  je  navrženo  jako  pobídka  pro  nově
odkanalizovávané nemovitosti. Po revizi stavu depozitu zbývá po schválení dnešního balíčku ještě 10
čerpadel.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  schvaluje  znění  darovací  smlouvy  a  uzavření  darovací  smlouvy
na bezplatné předání čerpací technologie pro 2 vlastníky nemovitostí dle projednávaného seznamu.

Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0
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Usnesení 9/29/2025 bylo přijato

11. Dodatek smlouvy o rozvoji území na lokalitu BV31+BV32 v Žernovce (Navrhovatel: Ing.
Hana Zákoucká)
Starostka předložila návrh dodatku ke smlouvě o rozvoji území ze strany JURIS REAL. Jedná se o návrh
na změnu UP pro pozemek parc.č. 596/17, k.ú. Žernovka, kdy by se z veřejného prostranství měl stát
stavební pozemek.
Náhradou by společnost věnovala obci část pozemku parc.č. 596/4 o velikosti 1254 m2 pro umístění
cesty kolem lomu. Tuto cestu s mlatovým povrchem a část komunikace s asfaltovým povrchem
pro příjezd k parc.č. 596/8, k.ú. Žernovka by společnost JR zrealizovala. 
Stavební  výbor  tento  záměr  podporuje,  cesta  kolem lomu ve  vlastnictví  obce  by  vyřešila  řadu
problémů v této lokalitě.
Přínosem záměru je zajištění průchodnosti kolem lomu tím, že by tento pozemek byl ve vlastnictví
obce. 

K návrhu tohoto bodu byl na jednání přítomen Ing. Arch. M. Šimek, zástupce stavebníka a projektant.
Potvrdil souhlas s navrženým dodatkem.

T. Kouba uvedl, že se mu záměr líbí, ale navrhl jako pojistku dát do zástavy pozemek parc.č. 596/17. 

M. Šimek uvedl, že musí toto projednat se stavebníkem.

Starostka uvedla, že s tímto souhlasí, alespoň by nemohlo dojít k prodeji  tohoto pozemku před
dořešením. 

P.  Doležel  uvedl,  že s  návrhem nesouhlasí.  Připadá mu nevhodné,  abychom se tady zavazovali
k něčemu, co může nastat za hodně dlouhou dobu -  to znamená změna územního plánu. A za druhé,
stavebník převedl pozemky určené k umístění komunikací na jiné vlastníky, což může být porušením
původní smlouvy. Za třetí, proč bychom se měli zbavovat 900 m2 pozemku.

R. Semanský uvedl, že varuje před tím, aby se prodávaly části pozemků, které se mají obci předávat.,
uvedl  příklad  ulice  Za  Brodem,  kde  jsou  na  pozemku  bankovní  záruky  a  tudíž  je  převod
neproveditelný.

Starostka uvedla, že k prodeji pozemků došlo již v roce 2022. 27.3.2025 proběhla schůzka s vlastníky
těchto pozemků, se zástupci společností JURIS REAL a zástupcem stavebního úřadu, který starostka
svolala pro vyjasnění rozdílných informací a problémů se zajištěním přípojek elektro v lokalitě. Zde
přítomní  vlastníci  potvrdili,  že  počítají  s  povinností  převedení  vlastnických  dílů  pozemků  pod
komunikacemi na obec. 

P. Doležel uvedl, že problém může být v okamžiku, kdy je na pozemku zástavní právo. Doporučil
o dodatku nehlasovat a odložit ho po splnění podmínek ze stávající smlouvy. 

P.  Zima odložení  záměru podpořil.  Navrhl  usnesení,  aby stavební  výbor  nejdříve  prověřil  plnění
závazků ze smlouvy.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov pověřuje stavební výbor prověřením plnění závazků ze Smlouvy o rozvoji
území v lokalitě BV31+BV32.
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Hlasování: pro: 12 Petr Březina, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Marek Podroužek, František
Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

proti: 0

zdržel se: 0

Usnesení 10/29/2025 bylo přijato

12. Schválení připojení obce Mukařov k výběrovému řízení na zajištění měření rychlosti
(Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Starostka představila v jaké fázi se nachází tento záměr. Jsou navrženy dle dohody celkem 4 úseky -
Pražská, Kutnohorská, Choceradská, Českobrodská, nyní probíhá schvalování policií ČR, které je ještě
nutno doložit měření průjezdů a překračování rychlosti v daných úsecích. Toto měření proběhne příští
týden zařízením půjčeným od OSUM Říčany.  
Měřit radary je navrženo:
- úsekovou rychlost dvoustopých vozidel v obou směrech na všech úsecích
- okamžitá rychlost na obou radarech v Žernovce a nahoře v Srbíně (směrem od Svojetic)  (řeší se pak
jen jedna událost, která byla zjištěna, nebo se události sloučí, o 100% zvyšuje cenu oproti úsekovému
měření, jsou pak i větší nároky na technickou připravenost, vše je zdvojené)

Na konci  května bude město Říčany vyhlašovat  výběrové řízení  na dodavatele  a  provozovatele
zařízení.  Kde již musíme garantovat naši účast a také nutno garantovat technickou připravenost
do konce července. 
Po vyhodnocení soutěže budou obcím zaslány ke schválení veřejnoprávní smlouvy.

R. Semanský se dotázal, kolik bude měsíčně stát provoz a pronájem. 

Starostka odpověděla, že to zatím není určeno, protože to vyplyne z výsledků výběrového řízení, ale
dle informací z města Říčan se jedná průměrně o 50.000,- Kč měsíčně za jeden měřící bod; což
v našem případě při schválení všech úseků činí 450.000 Kč za měsíc. Abychom na provoz zařízení 
městu Říčany neplatili, je třeba na těchto úsecích evidovat 18-19 přestupků denně. 
Starostka uvedla, že je to v zájmu bezpečnosti a jinak bohužel rychlost aut v obci snížit nelze. 

P.  Zima  uvedl,  že  je  nutné  od  města  Říčan  získat  podmínky  výběrového  řízení  na  dodavatele
a provozovatele systému a návrh veřejnoprávní smlouvy před tím, než budeme o tomto hlasovat. 
Můžeme se k tomu sejít na mimořádném jednání zastupitelstva. 

P.  Doležel  uvedl,  že by do toho nešel,  protože podmínky jsou takové,  aby se to  vůbec nedalo
zrealizovat.

K. Čadilová uvedla, že věří, že se náklady vrátí a je pro osazení radarů z důvodu bezpečnosti. 

F. Polesný uvedl, že je třeba, aby se veřejnost dozvěděla podmínky osazení radarů, že všechny zisky
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z pokut jdou městu Říčany a na straně obcí jsou výše uvedené náklady, pokud si zařízení na sebe
„nevydělá“. 

Starostka slíbila, že od města Říčany získá potřebné podklady - podmínky výběrového řízení a vzor
veřejnoprávní smlouvy a poté svolá mimořádné jednání ZO.

13. Různé, diskuze

Tehovská spojka. Starostka informovala o schůzce, která se konala v Tehově ohledně návrhu1.
tzv. Tehovské spojky, veřejné projednání inicioval spolek Klidný Tehov. Jedná se o silnici III.
třídy, která má propojit dálnici D1 a silnici I/2 na Vojkově; zde by měl  vzniknout kruhový objezd.
Silnice  má  vzniknout  až  po  dokončení  pražského  okruhu  mezi  Běchovicemi  a  dálnicí  D1.
Starostka uvedla, že stavbu podporuje, ale je třeba, aby bylo navrženo její pokračování - takto
auta, která po této silnici přijedou, budou pokračovat směrem na Strašín a hlavně do Mukařova,
jak je zřejmé z dopravně inženýrských podkladů k této stavbě. Protože silnice v Mukařově je
silnice I.  třídy, nelze zde zakázat tranzit nákladní dopravy. Starostka zastupitelům poskytla
návrh petice Spolku Klidný Tehov,  která požaduje,  aby Kraj  pozastavil  práce na současné
podobě Tehovské spojky,  vyhodnotil  její  skutečnou nutnost  až po dostavbě D0 a zejména
posuzoval celé území. Dostavbou D0 a navazující přeložky II/101 na Úvaly vznikne zcela nová
dopravní situace, a tedy i čísla dopravy se zásadně pozmění. R. Semanský k tomu uvedl, že
v minulosti již byla obdobná petice podepisována. V minulosti, v 90.letech, existovala varianta
obchvatu Měcholup, Uhříněvsi, Říčan až na Vyžlovku, ale tu zastavilo město Říčany. P. Zima
uvedl, že se v územně plánovací dokumentaci na úrovni kraje nikdy nebyl navržen obchvat
Mukařova, tudíž stanovisko, že Mukařov zástavbou možnost obchvatu zablokoval, je chybná. R.
Semanský se nabídl, že bude sledovat postup z pozice člena dopravního výboru středočeského
kraje.
F.  Polesný informoval,  že  parková úprava u  přechodu v  ulici  Sportovní  je  hotová.  Děkuje2.
veřejnosti, že nebyla výsadba zašlapána a že používá nový přechod.
R. Semanský se dotázal, zda existuje statistika, že jsou darovaná čerpadla zprovozněna. P. Zima3.
uvedl, že statistiku nemá, ale většina čerpadel je již nainstalována, odhadem 80-90%. 
P. Doležel poděkoval všem, kdo se podíleli na výstavě k 80. výročí konce druhé světové války4.
v Galerii.  Dodal, že jsme důstojně přispěli k tomuto výročí, včetně opravy památníků. Starostka
vedla, že by chtěla poděkovat především Janě Ulmové, která věnovala přípravě výstavy velké
úsilí a odvedla výbornou práci. P. Zima k tomu doplnil, že p. Mařík vypátral jména zmizelé
rodiny  ze  Srbína,  že  se  tomu  bude  ještě  věnovat  a  pokračovat  tak  v  iniciativě  Kameny
zmizelých.  Starostka  uvedla,  že  paní  Sedláčková  píše,  že  se  jí  líbila  přednáška  pana
Semanského s panem Maříkem, tak by se k tomu chtěla také přidat s poděkováním, přednáška
byla velmi zajímavá. 

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Hana Zákoucká starostka

Ing. Přemysl Zima místostarosta

Ing. Hana Zákoucká zapisovatel
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Petr Březina ověřovatel

Ing. Pavel Kvasnička ověřovatel


